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Närvarande: 
 
Ordförande: Lena Hedquist (SPF Seniorerna) 
Vice ordförande:  Lena Sernevåg (PRO)  
 
Ledamöter:  Anders Lidbeck (SPF Seniorerna) 

Astrid Kågedal (SPF Seniorerna) 
Margaretha Persson (SKPF) 

 
Ersättare:  Gertrud Östlinder (SPF Seniorerna) 

Irene Svensson (SPF Seniorerna) 
Karin Schiöld (SPF Seniorerna) 
Lars-Erik Karlsson (PRO) 
Maivor Carléns (SPF Seniorerna) 
Marie-Louise Andersén (SKPF) 
Monica André (SPF Seniorerna) 
Sven-Erik Bergman (PRO) 

 
Övriga: Helena Kivisaari, adjungerad, 

representant för (IKINUORET) 
 
Förhinder 
Roland Eliasson (SKPF) 
Clas Tjäder (PRO) 
Inga Lundvall (SKPF) 
Leif Johansson (PRO) 
Marianne Rogell Eklund (PRO) 
 
Närvarande tjänstemän: Äldredirektör Patric Rylander, 
avdelningschef Linda Hamnes och förvaltningsjurist Linda 
Strimer 
 
Övriga: Palle Storm närvarar under punkt 5 
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1. Mötets öppnande 
 
 

2. Genomgång av närvaro 
Sekreterare noterar närvaro 
 
 

3. Val av protokolljusterare 
Ordförande Lena Hedquist (SPF Seniorerna) utses att 
tillsammans med Lena Sernevåg (PRO) justera dagens 
protokoll. 
 
 

4. Anmälan av övriga frågor samt fastställande av 
dagordning 
”Fråga 1” som tidigare varit anmäld för att tas upp på dagens 
sammanträde utgår. I övrigt fastställs dagordningen. 
 
En övrig fråga anmäls – Utskick och postgång med 
handlingarna till rådet 
 
 

5. Besökande: Palle Storm Fil.dr/Postdoktor 
Palle Storm föreläser kring forskningsprojektet 
”Äldreomsorgens vardag, villkor och styrning i mångetniska 
arbetsgrupper”.  Palle Storm redogör särskilt för språk och 
språkbarriärer bland omsorgspersonalen i äldreomsorgen. 

 
 

6. Anmälan av protokolljustering KPR 2023-02-14 
Anmälan läggs till handlingarna 
 
 

7. Anmälan av protokolljustering ÄN 2023-02-21 
Anmälan läggs till handlingarna 
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8. Genomgång av ärenden till äldrenämnden 2023-03-
21 
 

a. Ärende: Äldreomsorgens årsrapport 2023 
Dnr: ALD 2023/22 
Handläggare: Jenny Österman 

 
KPR har fyra yrkanden med anledning av 
äldreomsorgens årsrapport vilket framgår av bilaga 1. 
 
Rådet önskar vidare att Sweco ska bli inbjudna till 
rådet för att informera mera kring prognoserna. 
 
Äldredirektör Patric Rylander informerar med 
anledning av rådets yrkande om att uppgifterna 
presenteras per område och inte per stadsdel. Detta 
beror på att planeringen sker regionvis och inte för 
respektive stadsdel. 
 
Avdelningschef Linda Hamnes informerar om att 
hon ska bjuda in Sweco till kommunala 
pensionärsrådet. 
 
Avdelningschef Linda Hamnes informerar vidare 
med anledning av rådets yrkande om att det kan 
finnas möjlighet att ta fram mer material till rådet 
även om allting inte kan redovisas i 
årsredovisningen. 
 
 

b. Fördelning av medel till matlyftet 2023 
Dnr ALD 2022/371 
Handläggare: Åsa Ahlsved och Annica Håkansson 
 
Ärendet läggs till handlingarna med tillägget att rådet 
framför att de tycker detta ärende är bra. 

 
 

c. Remiss av revidering av riktlinjer för idéburet 
offentligt partnerskap (IOP) 
Dnr ALD 2023/11 
Handläggare: Olov Andersson 
 
1. Rådet framför att det är viktigt att även 

minoritetsspråken kan tillgodoses. Tidigare har 
det funnits en finsk hemtjänst som inte längre 
finns kvar. 
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2. Beredskapssynpunkter – Rådet framför att det 

inte bara är mat som är viktigt. Alla kommunala 
angelägenheter är viktiga. Rådet funderar kring 
vad man kan begära av de idéburna 
partnerskapen kring beredskapen.  

 
Äldredirektör Patric Rylander informerar om att 
förvaltningen arbetar mycket kring beredskapen. 
Äldredirektör Patric Rylander föreslår att 
förvaltningen framöver kan återkomma till rådet 
för att informera mera kring detta. Rådet är 
positiva till detta. 

 
d. Anmälan av rapportering av ej verkställda beslut 

enligt 4 kap. 1 § socialtjänstlagen, kvartal 4 2022 
Dnr ALD 2022/209 
Handläggare: Ann-Charlotte Ohlsson 
 
Rådet framför att det på flera av ärendena står att 
ärendet inte är verkställt på grund av att den enskilde 
har avlidit eller återtagit sin ansökan. I många av 
ärendena står det ingen uppgift om varför ärendet 
inte är verkställt. Rådet undrar vad anledningen till 
detta är och varför det inte framgår varför ärendet 
inte är verkställt. 
 
Avdelningschef Linda Hamnes ska titta på frågan 
och återkomma till rådet vid senare tillfälle. 

 
 

9. Äldredirektörens information 
 
Äldredirektören Patric Rylander har inget att informera om 
vid detta sammanträde. 
 
Ordförande Lena Hedquist informerar om att presidiet 
numera har möten med äldredirektör Patric Rylander inför 
rådets möten vilket uppskattas mycket. 

 
 

10. Övriga frågor 
 

Rådet framför att flera av deltagarna inte har fått 
handlingarna via posten inför detta möte vilket dessutom har 
inträffat vid ett flertal tillfällen tidigare. Rådet är medvetna 
om att handlingarna skickas ut så tidigt det går och att 
anledningen till den sena leveransen av handlingarna beror 
på att posten inte delas ut varje dag. Vissa medlemmar i 
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rådet önskar med anledning av detta att handlingarna 
framöver ska budas ut. 
 
Äldredirektör Patric Rylander framför att utskicken inte kan 
göras tidigare än vad de görs idag då handlingarna inte är 
klara. Att buda ut allting skulle medföra en stor kostnad. 
Alla handlingar tillhandahålls även via e-post vilket sker i 
god tid innan sammanträdet. Han framför även att 
handlingar tidigare har budats ut men att detta inte har skett 
felfritt då det ofta kan bli problem med leveranser på grund 
av felaktiga portkoder alternativt att många bud endast kan 
komma in i portarna till bostäderna om mottagaren är 
hemma då det krävs att de bli insläppta via porttelefonen. 
Vissa i rådet delar hans uppfattning kring detta. 
 
Förslag framkommer om att rådet ska senarelägga sina 
sammanträden. Äldredirektör Patric Rylander framför att 
rådet får diskutera detta vidare men att det är viktigt att 
tänka på att det i så fall bli kort tid för nämnden att få ta del 
av rådets protokoll. 
 
Rådet lyfter upp frågan om det är möjligt att rådets 
ledamöter och ersättare kan få läsplattor. Avdelningschef 
Linda Hamnes ska undersöka om detta skulle kunna vara ett 
alternativ. Vid en fråga till rådet framkommer det dock att 
ungefär hälften trots allt önskar få handlingarna i 
pappersform. 

 
 

 
 
Sekreterare Linda Strimer
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